



France Gélinas

La députée de Nickel Belt - MPP for Nickel Belt

NICKEL BELT BULLETIN

APRIL / AVRIL 2024

Hello and Happy Spring to everyone!

Many have reached out to me about powers of attorney, wills and estates. I thought I would share some helpful information on these important topics.

Powers of attorney are legal documents that name someone to make financial or health care decisions for another person while they are still alive, but unable to do so themselves.

Wills take effect when a person dies. It is a legal document that gives instructions on how a person would like their property (estate) distributed and names someone who will be responsible for carrying them out.

Here are some Ontario government resources:

www.ontario.ca/page/make-power-attorney

www.ontario.ca/page/office-public-guardian-and-trustee

www.ontario.ca/page/estate-planning-and-wills

www.ontario.ca/page/administering-estates

The Steps to Justice site, is also another wealth of information:

stepstojustice.ca

If you have questions, call us at **705-969-3621** or **1-877-280-9990** as we are happy to help.

Until next month...

Bonjour et bon printemps à tous !

Plusieurs entre vous m'avez contacté au sujet des procurations, des testaments et des successions. J'ai pensé partager avec vous quelques informations utiles sur ces sujets importants.

Les **procurations** sont des documents juridiques qui nomme quelqu'un pour prendre des décisions financières ou de soins de santé pour une autre personne pendant qu'elle est en vie, mais incapable de le faire elle-même.

Les **testaments** entrent en vigueur au moment du décès d'une personne. Il s'agit d'un document juridique qui donne des instructions sur la façon dont une personne souhaite que ses biens (sa succession) soient distribués et désigne une personne qui sera chargée de les mettre en œuvre.

Voici des ressources du gouvernement de l'Ontario :

www.ontario.ca/fr/page/donner-une-procuration

www.ontario.ca/fr/page/bureau-du-tuteur-et-curateur-public

www.ontario.ca/fr/page/planification-successorale-et-testaments

www.ontario.ca/fr/page/administration-de-la-succession

Le site Justice pas-à-pas est également une mine d'informations :

stepstojustice.ca/fr

Si vous avez des questions, appelez-nous au **1-877-280-9990** ou au **705-969-3621**, nous serons heureux de vous aider.

Au mois prochain...



705-969-3621
1-877-280-9990
www.francegelinas.ca
fgelinas-co@ndp.on.ca